
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dins el calendari esportiu a Girona, la celebració del Rally Costa Brava és sens dubte un dels 

esdeveniments més esperats. És el ral·li més antic de l’Estat Espanyol, i per tant acumula una tradició 

que el fa especial per als aficionats al motor, que a casa nostra sou una multitud. Com a alcaldessa, 

us asseguro que transmeteu aquesta il·lusió al conjunt de la ciutat, on durant un cap de setmana 

vivim com a espectadors de luxe gràcies al fet de ser la base de la competició. 

 

Vull destacar també la rellevància internacional del Rally Costa Brava, que creix cada vegada més. 

Aquest és el resultat de la bona feina de l’organització, i un exemple de com en l’entorn actual i en 

tots els diferents sectors, és important també ampliar la nostra àrea d’influència per guanyar 

repercussió i qualitat.  

 

Com a ciutat, Girona ens hem posicionat al capdavant del país en àmbits com la cultura o la 

sostenibilitat, i també en l’esport. Per mantenir aquest lideratge, cal que des de l’Ajuntament i també 

des del món empresarial i associatiu caminem plegats en la mateixa direcció. Estem fent de Girona 

una capital del sud d’Europa i una ciutat de referència on viure, i això és gràcies a l’esforç de tots, 

també d’aquells qui aposteu per nosaltres per desenvolupar i fer-hi créixer les vostres activitats. 

 

De ben segur que enguany el Rally Costa Brava tornarà a ser un èxit esportiu i social, un motor més 

per al progrés de Girona.  

                            

                Marta Madrenas  

                 Alcaldessa de Girona 

 


